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Akademický senát 

Právnická fakulta 

Univerzita Mateja Bela 
Komenského 20, 974 01 Banská Bystrica 

__________________________________________________________________________________________ 

 

 

 

ZÁPISNICA 

z riadneho zasadnutia Akademického senátu Právnickej fakulty UMB, ktoré sa 

konalo dňa 9. apríla 2013 

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Sprievodca štúdiom 

3. Rôzne 

4. Záver 

 

 

 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny 

 

 

Ospravedlnení:  JUDr. Daniela Gandţalová, PhD. 

    JUDr. Monika Némethová, PhD. 

    Bc. Eva Kapusniaková 
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K bodu 1: 

 Predseda Akademického senátu Právnickej fakulty UMB („ďalej len Akademický 

senát, AS“) privítal  prítomných prodekanov PhDr. Annu Schneiderovú, PhD., JUDr. Kyptu 

Pavla, PhD., členov AS a otvoril riadne zasadnutie AS.  

 Predseda AS konštatoval, ţe Akademický senát je uznášaniaschopný a oboznámil 

prítomných s programom zasadnutia. Členovia AS jednomyseľne schválili program 

zasadnutia AS.  

 Predseda AS navrhol voľbu  mandátovej a návrhovej komisie, kde za predsedu 

navrhol JUDr. et. Ing. Michala Turošíka, PhD., za overovateľa Bc. Vlastimila Saturyho. Tí 

boli jednohlasne schválení. 

 

Uznesenie č. 1: 

 Akademický senát PrF UMB schválil program riadneho zasadnutia AS nasledovne: 

ZA:   8 

PROTI:   0 

ZDRŢALO SA:  0 

 

 

Uznesenie č.2 : 

 Akademický senát PrF UMB schválil mandátovú a návrhovú komisiu: 

ZA:    8 

PROTI:   0 

ZDRŢALO SA:  0 

 

 

K bodu 2:  

 Predseda AS otvoril tému k zmenám dokumentu Sprievodca štúdiom pre akademický 

rok 2013/2014. 

 JUDr. Júlia Ondrová, PhD. navrhla, aby boli návrhy a pripomienky zaslané 

jednotlivým katedrám prostredníctvom tajomníkov alebo vedúcich na prodekana JUDr. Pavla 

Kyptu, PhD. 

 JUDr. Pavel Kypta, PhD. navrhol zosumarizovať návrhy k Štúdijnému a skúšobnému 

poriadku do konca apríla a zaslať mu ich do 30.04.2013 

 Predseda AS navrhol prerokovať zosumarizované návrhy aţ po zasadnutí AS UMB,  

ktoré sa bude konať 13.05.2013, nakoľko budú tieto poriadky tieţ na rokovaní. 
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 Schválený bol návrh JUDr. Ondrovej, PhD. s doplneným znením, ţe tajomníci 

oddelení zašlú návrhy na zmenu JUDr. Kyptovi, PhD. do 30.04.2013 a tie sa následne 

prerokujú  na najbliţšom zasadnutí AS PrF UMB. 

 

 

Uznesenie č.3 : 

 Odročenie hlasovania o pozmeňujúcich návrhoch po ich zosumarizovaní: 

ZA:   8 

PROTI:   0 

ZDRŢALO SA:  0 

 

 

K bodu 3: 

1. JUDr. Júlia Ondrová, PhD. 

Menovaná podala návrh na zdvihnutie poplatkov za podanie prihlášok na štúdium na   

PrF UMB. JUDr. Ladislav Kováč, PhD. navrhol preveriť kompetencie AS na moţnosť 

zvýšenia poplatkov. JUDr. Martin Kubinec, PhD. navrhol preštudovať všetky poplatky 

súvisiace so štúdiom a kompetencie senátu, JUDr. Kubinec ich preverí a návrh predloţí do 

7.5.2013. 

 

 

Uznesenie č.4 : 

 Hlasovanie o preštudovaní poplatkov a ich predloţení JUDr. Kubincom, PhD.: 

ZA:   7 

PROTI:   0 

ZDRŢALO SA:  1 

 

 

 

2. PhDr. Anna Schneiderová, PhD. – prodekanka 

Menovaná informovala prítomných o vydaní Notitiae Novae. 
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3. Tatiana Smolová 

Menovaná podala návrh, či by mohli byť informácie ohľadom mimoriadnej  

neprítomnosti vyučujúcich a následnom preloţení výučby zverejňované na internetovej 

stránke fakulty. Na danú problematiku prekladania alebo rušenia seminárov obdeň reagoval 

JUDr. Ladislav Kováč, PhD., ktorý uviedol, ţe následne vznikajú absencie študentov, ktorí 

nevedia o ich preloţení obdeň. JUDr. Pavel Kypta, PhD. podal návrh, aby sa tieto informácie 

o mimoriadnych zmenách zadávali cez AIS ako informácia pre študentov. JUDr. et. Ing. 

Michal Turošík navrhol celoplošné riešenie takejto situácie a to tak, aby tajomníci 

jednotlivých katedier uverejňovali mimoriadne zmeny- súrne prípady aby boli zverejňované 

ako oznam na hlavnej stránke fakulty s uvedením náhradného termínu. . 

 Predseda AS dal o návrhu v znení : Súrne zmeny v termínoch výučby je povinný 

tajomník katedry uverejniť na hlavnej stránke PrF UMB pod časťou oznamy a to najneskôr 3 

dni vopred a na určitú dobu aby sa nezahltila internetová stránka. Návrh jednohlasne 

schválený. 

 

Uznesenie č.5 : 

 Hlasovanie o zverejnení mimoriadnych zmien vo vyučovaní na internetovej stránke: 

ZA:    8 

PROTI:   0 

ZDRŢALO SA:  0 

 

 

4. JUDr. et. Ing. Michal Turošík 

Menovaný podal informáciu, ţe na PrF v Bratislave sa uzniesli,  ţe všetky nepovinné  

predmety sa skúšajú tak, ţe študenti majú povolené pouţívať všetky predpisy na skúškach. 

Preto by sa prenieslo ťaţisko skúšania z teoretických zručností aj na praktické vyuţívanie 

vedomostí.  

 Tatiana Smolová uviedla, ţe nielen pri povinne výberových a nepovinných  

predmetoch, ale aj na povinných predmetoch môţu študenti vyuţívať dané predpisy.  

 Menovaný doplnil, ţe na povinných predmetoch je tam povolený výber skúšajúceho , 

respektíve je to na voľbe jednotlivej katedry. Na výberových  a nepovinných predmetoch je to 

automaticky povolené.  

 JUDr. Martin Kubinec, PhD. reagoval tým, ţe na jeho katedre sa to vyuţíva uţ 8 

rokov úplne beţne u povinne voliteľných a nepovinných predmetoch. navrhuje širšiu analýzu 
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tejto problematiky a zakomponovanie do študijného poriadku a zvoliť, či to nechať na 

katedru, vyučujúceho alebo to určiť ako pravidlo pre všetky oddelenia v študijnom poriadku. 

 JUDr. Ladislav Kováč, PhD. uviedol, ţe uţ za socializmu sa to na vysokej škole 

v Vyškove vyuţívalo- Navrhol. aby to bolo na vyučujúcom a nie celoplošne určené, aby sa to 

nezneuţilo. 

 JUDr. Pavel Kypta, PhD. uviedol, ţe v študijnom poriadku je to v článku 19 ods. 6 

dané na výber vyučujúceho. 

 JUDr. Martin Kubinec, PhD. navrhuje, aby to pri povinne výberových predmetoch  

a nepovinných predmetoch bolo moţné vyuţiť dané predpisy.  

 Tento bod nebol následne posunutý na hlasovanie. 

 

 

5. JUDr. Ladislav Kováč, PhD. 

Menovaný prečítal pripomienky externých študentov k termínom skúšok aby sa  

prednostne vykonávali čo najčastejšie cez víkendy a taktieţ výučbu presunúť na piatok 

a sobotu. Taktieţ ţiadosť o zvýšenie počtu zabudovaných elektrických zásuviek v malej 

a veľkej prednáškovej sále. Návrhy externých študentov budú prerokovované na 

nasledujúcom zasadnutí. 

 

 

K bodu 5: 

 Zapisovateľ Bc. Vlastimil Satury prečítal zápisnicu zo zasadnutia, ktorá bola na mieste 

overená. 

Predseda AS poďakoval prítomným za účasť, popriali veľa pracovných úspechov, 

pozval ich na nasledujúce riadne zasadnutie, ktoré sa uskutoční dňa 4. júna 2013 o 13.00 hod.  

a zasadanie AS PrF UMB ukončili. 

 

JUDr. Ladislav Kováč, PhD. v.r. 

     predseda AS PrF UMB 

 

 

Za správnosť:  Bc. Eva Kapusniaková 

           tajomníčka AS PrF UMB 

 

V Banskej Bystrici dňa 12.04.2013 
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